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Írásbeli kérdés

„Jár-e esélyegyenlőség a kizáró gondnokság alatt állóknak és családjaiknak?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Göncz Kinga Ifjúsági, Családügyi,
Szociális és Esélyegyenlőségi Miniszter Asszonyhoz . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Nemrégiben levélben és személyesen is többen megkerestek egy Baja közelében lévő
településről . Ezen a településen 1996 . augusztus 01-je óta működik - a jelenleg 30 sérült
embert foglalkoztató - munkahely .

A panaszosok elmondták, hogy a Kormány nemrégiben olyan javaslatot készített (amelyet a
Parlament többsége el is fogadott), hogy 2006 . január 01-tőt ezen a munkahelyen nem
foglalkoztathatók a kizáró gondnokság alatt álló személyek .

Az érintett családoknak ez volt az egyetlen esélyük ezen a kistelepülésen, hogy a sérült
gyermekeiket napközben olyan biztonságos közösségben tudhatták, ahol ráadásul hasznossá is
tudták tenni magukat . E mellett a szülők is munkát tudtak vállalni és ez mindenképpen
szükséges volt ahhoz, hogy biztosítsák a család mindennapi megélhetését .

Az érintettek levelükben azt írják : „Kérdezem én, hogy egy ilyen kis helyen, hogyan lesz arra
lehetőség, hogy hat-hét fiatahiak újra elfoglaltságot biztosítsanak? Ez a meglévő lehetőség is
nehezen jött létre . Nem értem miért kell valami olyat módosítani, ami már működik és
megoldotta az érintett fiatalok helyzetét ."

Fentiekre tekintettel kérdezem Tisztelt Miniszter Asszonyt :

Miért volt szükség erre a változtatásra? Miért teszik ki újabb megpróbáltatásoknak
azokat a családokat, amelyek egyébként is nehéz helyzetben vannak?
Mit tesz a Kormány az érintett családok helyzetének valódi könnyítésére?
Mi a megoldás a konkrét problémára?



- Mi köze van ennek az intézkedésnek az esélyegyenlőséghez és a szociális
érzékenységhez?

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2005 . szeptember 20.

Tisztelettel :
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